
 

 
 

 

 
Maandagavond 12 januari, om 19:30 uur, is er les en 
op maandagavond 19 januari om 19:30 uur examen. 
Inschrijven vóór 8 januari 2009. Kosten voor leden 

--, voor niet- --. 
Wilt u het bijbehorende boekje hebben? Het is voor  

Bij de cursus krijgt u wel een uittreksel van het boek. 
 

Maandagavond 26 januari om 19:30 uur. 
Inschrijven vóór 22 januari 2009. Kosten voor leden 

- --.  

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

 kunt u op de avond zelf. Inschrijven bij 
Yvonne Boomgaard-Thiry, Maldenhof 367, 1106 EL 
Amsterdam, 697 3106 of 06-4713-3995 (niet tussen 
18:00 en 20:00 uur), yvonne.boomgaard@kpnplanet.nl  
 
 

 
 

 

  

Aldus het motto vanaf augustus 2007, 
inmiddels 15 maanden geleden. Weet u 
nog wel, de maand waarin we via via te 

weggetekend? Wij gingen TOEN al in 
actie, omdat de plannen niet klopten 
met de Structuurnota uit 2005. Op 12 
september 2007 konden we als 
resultaat van die actie rond de 7.000 
handtekeningen aan het DB-lid 
Verdonk aanbieden. Bij die 
gelegenheid zei zij, dat Brinkie mocht 
blijven, ze bedoelde dat de fúnctie van 
t Brinkie NIET ter discussie stond. Ze 

zei dit uitdrukkelijk namens het Dagelijks Bestuur. 
Nou ja, dat zou eens niet het geval moeten zijn. Maar 
waar wij voor gingen (en nog steeds voor gaan) is dat 
de kinderboerderij op de bestaande plek kan blijven. 
Alleen al omdat wij dat als Gaasperdammers in de 
afgelopen 25 jaar met elkaar hebben opgebouwd, als 
het ware aandelen hierin hebben, in wat er nú staat, en 
om dat nu te laten verdampen ? Niet dus!  
 

 6 september werd Gaasperdam Groen georgani-
seerd. Er zijn die dag ongeveer twintig kijkdozen 
gemaakt, voor elk raadslid en DB-lid één, met de 
boodschap: van Brinkie-op-deze-plek áf te blijven. De 
kijkdozen staan nog steeds op de kinderboerderij en 
worden op de volgende commissievergadering 
aangeboden. DB-lid Els Verdonk was 6 sept. op  

, nog wel als eerste bezoekster. 
We zijn toen uitgebreid ingegaan op de geschiedenis 
van deze unieke plek in Gaasperdam. Het bleek echt 
nieuws voor haar, dat bij de inrichting van het 
Centraal Park de gemeente Amsterdam daar een 
gemeentelijke kinderboerderij wilde starten. Pas in het 
jaar van de opening van dit park in 1983 kregen we te 
horen dat dat niet doorging vanwege bezuinigingen, 
dat de gemeente ervan uit ging dat het particulier 
initiatief  deze rol over zou nemen. De rest van het 
verhaal hebt u in het herfst-krantje kunnen lezen. Wat 
daarin niet meer kon worden vermeld was het tweede 
bezoek van mevrouw Verdonk een paar weken later. 
En jawel, met nieuwe tekeningen van Gaasperdam. 
We kregen inzage in vier  tekeningen, en op twee 
ervan was de kinderboerderij voor een groot gedeelte 
op de huidige plek behouden. Zeg maar, het grote 
voorplein met aanliggende weiden en de graasweide 
aan de Holendrechtkant. De andere weide en 
nutstuinen stonden voor het grootste gedeelte wél vol 
met nieuwbouw getekend. In vergelijking met eerdere 
tekeningen was dat voor ons in elk geval hoopgevend. 
In juni zal de definitieve beslissingen door het 
Stadsdeel genomen worden. Een spannend half jaar 
gaan we dus tegemoet. Spannend ook, omdat  

 
 

 Blij f van ONS Br inkie af. 
Zaterdag 1 november werden we uitgenodigd 
voor een kopje koffie  bij de PvdA fractie. 
Een uitnodiging die wij  
Brinkie en ondergetekende  dachten niet af te 
kunnen slaan. Want we hadden gehoord dat 
de drie kinderboerderijen voor 30.000 euro 
zouden moeten bezuinigen. Omdat Boer Floor 
en zijn vrouw Wil de kinderboerderij 
Gliphoeve meer dan dertig jaar hebben gerund 
en eigenlijk niet op te volgen zijn, was onze 
naïeve gedachte dat die 30.000 euro daar 
bezuinigd zou worden, dat daar alleen (net als 
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bij Kraaiennest) een speeltuin behouden zou blijven. 
Maar niks ervan, letterlijk staat er in de concept-
begroting dat nieuwe ontwikkelingen rondom de 
kinderboerderijen het mogelijk maken, tot meer 
samenwerking en concentratie van uit te voeren 
functies te komen. Waarmee een besparing van 
30.000 euro te realiseren moet zijn.  Om 11.00 uur 
begon ons kopje koffie met wie bent u en waar komt 
u voor  (!). Een verder verslag bespaar ik u, maar 
meer dan eens vroeg ik mezelf af waarom ik ooit zo n 
voorstander van Stadsdeelraden geweest was. Het 
bleek niet de bedoeling, dat wij tijdens de koffie 
konden uitleggen waarom wij de bezuinigingen on-
verantwoord vonden. Wij moesten proberen aan te 
geven waarop wij dan WEL konden bezuinigen, want 
of het nu rechts of linksom moest, die 30.000 euro 

ombuigingen zouden doorgaan . Kortom, het werd 
een koffie verkeerd  gesprek. In een officieel Adres 
aan de Stadsdeelraad Zuidoost hebben wij op 6 

gestuurd, een samenvatting hiervan heeft u op de 
voorpagina kunnen inzien. Waarin we dus enerzijds 
onze veront-rusting hebben uitgesproken dat het 
woord kinder-boerderijen niet meer voorkomt nu we 
een onderdeel zijn geworden van Natuur- en milieu-
educatie. En anderzijds dat de oorspronkelijke 
exploitatiesubsidie van 1984 steeds meer terug 
gebracht wordt. Voor de educatielessen, uitkopen van 
het oud papier en vuilafvoer krijgen we apart betaald.  
 

 de commissievergadering van 11 november 
hebben we, samen met c , 
de inhoud van onze brief nog eens in grote lijnen 
herhaald. Waarna een aantal commissieleden hierover 
óf vragen hebben gesteld aan DB-lid H.Verzijl óf 
duidelijk maakten dat deze bezuinigingen uitgerekend 
op dit soort actieve bewonersorganisaties over de 
grens zijn . Er komen nu voorstellen voor bijstelling, 
waarna op 2 december de definitieve beslissing valt. 
Opvallend was het verschil tussen de Partijen: de 
PvdA beperkte zich vooral tot informatieve vragen: 
welke bedragen betreffen de subsidies voor de 
kinderboerderijen, hoe verder met Gliphoeve? De 
VVD beperkte zich helemaal tot Gliphoeve. Het CDA 
en Groen Links gingen gewoon niet in op de kinder-
boerderijen, terwijl de woordvoerder van de Onafhan-
kelijke Partij Zuidoost er blijk van gaf zich geheel 
thuis te voelen op t Brinkie, en dus juist op allerlei 
aspecten van deze unieke plek in Gaasperdam inging.  
 

 het Dagelijks Bestuur van het Stadsdeel 
werd aangegeven dat uiteindelijk veel zou gaan 
afhangen van de voortgang van kinderboerderij 
Gliphoeve. Toch zullen ook de Bijlmerweide en 
Brinkie een bepaald bedrag moeten inleveren, wat 
volgens hen ook zou kunnen, omdat er voldoende vet 

op het bot zit . Dus volgde nog een discussie, wat 
hiermee nu precies bedoeld werd. Het bleek te gaan 
om het bedrag op onze rente-meerrekening. Dit is 
onze reservering voor vernieuwing en groot onder-
houd van dierenverblijven, hekken, speeltoestellen, 
educatieve ruimte e.d. Die bedragen zijn de afgelopen 
jaren juist gespaard met het doel, niet telkens bij het 
Stadsdeel te hoeven aankloppen wanneer er groot 
onderhoud of vernieuwing moet plaats vinden. Het 
zou toch van de te gekke zijn dat het reserveren, wat 
wij in de afgelopen jaren juist geleerd hebben van 
ambtenaren en politic, opeens niet meer geldt. Dat wij 
dus gestraft worden voor dit zorgvuldige beleid. 
Waarom heb je je actie T-shirt niet aan  werd ook 

nog gevraagd. Tja, op den duur word je murw, 
teleurgesteld, depri, ik zou nog wel pagina s vol 
kunnen schrijven. Alleen op het laatst kwam er toch 
nog ff een vleugje . We gaan er voor , klonk het, 
Yes..we can.. is voor u allen de boodschap voor het 
nieuwe, ons 25e jaar. Fijne Feestdagen, . 

 

 ons vette magere Br inkie weitj e 
Onze ezel Liza van 28 jaar is na een verblijf van 

, haar 
dochter Winnie van 12 jaar (foto blz.10) blijft alleen 
achter. Koe Amber (bijna 3 jaar), dochter van 
moederkoe Anje, is begin november verhuisd naar een 
echte boer. Amber bleek zo gehecht aan haar moeder, 
dat zij niet paste in ons kinderboerderij leven, moeilijk 
te verweiden, moeilijk te stallen enz. Ook de 
inseminaties waren vruchteloos. We hopen dat zij 
elders wel kan opleven. Kat Gaby is geheel hersteld 
van haar verwonding na een aanrijding. De grote 
onkosten voor allerlei operaties zijn niet zonder 
resultaat gebleken. Met speciale dank aan al diegenen 
die hiervoor een extra donatie hebben gegeven!  
Onze kalender 2009 is weer uit. Voor leden gratis, en 
anders te koop voor drie euro: koop en kijk! Let op: 
de aangekondigde krokusvakantie geldt voor de 
openbare scholen! De oecumenische scholen hebben 
een week EERDER vakantie! 


